
 

 

Referat af møde d 7/2-24.  
 
 
Dagsorden for det kommende bestyrelsesmøde: 
 

1. Godkendelse af referart fra forrige møde 
2. Fastsættelse af dato for general forsamling 
3. Valg til bestyrelse 
4. Eventuelle forslag fra bestyrelsen 
5. Huller i veje, Søren 
6. Legeplads, reparation og maling, Anders 
7. Græs og bede, Anders 
8. Budget for 2024 (bevist lagt sidst da ovenstående punkter kan have afgøre 

indflydelse på budgettet) 
9. Evt. 

 
 
 
 
Ad 1 referatet er gennemgået og godkendt.  
 
Ad 2 . Tirsdag 9/4-24 kl 19:30 i Sundhedsafsnittet på Ølsted skole. Anders tager fat i 
skolen og booker. (tilføjet efter mødet, lokalet er ikke ledigt 9/4 hvorfor mødet flyttes 
til 10/4)  
 
Ad 3 Lena genopstiller gerne. 
Nels modtager genvalg. Suppleant Maria fortsætter gerne, Søren genopstiller ikke. 
Revisor Mette genopstiller Inge genopstiller også.  
 
Ad 4 Bestyrelsen vil gerne omligge grussti til græs, Bo undersøger videre.   
Ad 5 Der en masse huller i kommunes veje og Søren forslår at vi i Bestyrelsen kontakter 
kommunen mhp rep af disse. Nels kontakter kommunen.  
Vi har også selv en masse revner i vores veje og der er derfor behov  for et overslag på 
rep af disse. Anders tager fat på vejdoctoren.dk 
 
Ad 6 Henka har givet tilbud på omkring 10.000 kr. for rep af legeplads, det er ikke akut, så 
vi venter lidt endnu. Legepladsen skal til gengæld males, da det ikke blev til noget sidste 
år.  
 
Ad 7 rep af rabatter kan evt. ordnes på en arbejdsdag. Der ønskes ikke ar genoprette 
bede i den 1. runding.  
 
Ad 8 
Vi hensætter 200.000kr til vejfonden. Vi ændre ikke på kontingentet.  
 
Ad 9 Nels forslår at vi efter generalforsamlingen laver nogle fordelinger af arbejdsopgaver i 
bestyrelsen.  
Et punkt på generalforsamlingen kunne være, om vi skal have en arbejdsdag.  
 
Nels. 
  
 
 


